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Geachte voorzitter, 
 
Ieder jaar worden o.a. door Raboresearch rapporten over iedere regio in Nederland qua economie en 
ontwikkeling gepubliceerd. Per regio, vergelijkenderwijs en met analyses en trends. 
Rapport regio Zuidwest Nederland kennen we. Ook rapporten van andere omliggende en 
vergelijkbare regio’s. 
 
De kloof tussen de verschillende regio’s worden pregnanter en zichtbaarder. 
Van belang is kennis en innovatie. Ontwikkeling arbeidsmarkt, kennis en vaardigheden, onderwijs. 
 
Vraag 1: 
Waar staat onze regio nu? Hoe beoordeelt u de bovengenoemde analyses? 
 
We zijn als raad een jaar geleden enthousiast geworden door de aangekondigde krachtdadige aanpak 
van het college Roosendaal! 
 
 
Vraag 2: 
Wat zijn de resultaten daarvan tot nu toe qua uitvoering? Wat is er tot nu toe bereikt? Wat staat er 
op uitvoeringsagenda? 
 
 
Vraag 3: 
En wat mogen we het komende kwartaal  ,en jaar 2023,van deze aangekondigde tripartite regionale 
aanpak verwachten? 
 
 
Vraag 4: 
Ook vanuit  de samenwerking met duo stad Bergen op Zoom ?Wat is er bereikt tot nu toe? En wat 
kunnen we komend jaar in de uitvoeringsagenda verwachten? In deze aangelegenheid? 
 
Vraag 5: 
a. Wat wordt er vanuit de regio geïnitieerd? Wat zijn de doelen, visie, ankerpunten en prioriteiten? 
 



b. Wat zijn gelet op de Rabobankanalyses en de huidige ontwikkelingen de eventuele bijstellingen en 
aanpassingen qua aanpak? 
c. Ook bezien vanuit de uitvoeringsagenda’s tussen en met onderwijs, bedrijfsleven, kennisinstituten 
en diverse lagen van overheden? 
 
Vraag 6: 
Waar staat Roosendaal qua  uitvoering hierin? Belangrijk hierin is een lokale aanpak op triple helix 
niveau met agenda en doelen voor 2023. Maar daarnaast ook een samenhangende scharnierende 
regionale agenda met aanpak 2023!! Graag uw inzichten en bereikte en te verwachten 
uitvoeringsdoelen? 
 
Als Raad dienen we dit ook mede met u om dit proces  aan te jagen. Vanuit een daadkrachtig 
leiderschap en informerend netwerk.  
 
Vraag 7: 
Kunnen we op korte termijn een bijeenkomst hebben vanuit triple helix? Met bijvoorbeeld Raad en 
werkgeversorganisaties en kennis en onderwijsinstituten erbij!  
 
Vraag 8: 
Wat wilt en kunt u zelf nog kwijt vanuit inspirerend leiderschap over deze aangelegenheden? Wat 
kan de samenleving en de Raad van de stad Roosendaal  verwachten in het nieuwe  jaar van uw 
college? En vanuit de samenwerking met  duo stad Bergen op Zoom? En vanuit onze regio? 
 
 
Namens de fractie van de PvdA, 
 
 
Paul Klaver 
 


